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Gavà, 15 de gener de 2008 
 
COMUNICAT i CONVOCATÒRIA ALS MITJANS DE COMUNICACIÓ  
 
Esquerra-Gavà farà dels barris eix prioritari, per portar la 
política municipal a una actuació coordinada en favor de 
tots els espais urbans de la ciutat 
Dissabte van tenir lloc les Jornades de Política Local d’aquest partit 
 
El passat dissabte 12 de gener al vespre va tenir lloc una nova edició de les Jornades 
de Política Local d’Esquerra a Gavà. Entre les conclusions de les Jornades, destaca la 
voluntat de convertir els barris de Gavà en un dels eixos de l’activitat política municipal. 
En aquest sentit, ja al proper Ple municipal de gener, es presentarà una interpel·lació 
al govern municipal perquè faci públic i es porti a discussió participativa el contingut 
real del Pla de Barris, que encara no ha presentat el govern local. 
 
El portaveu municipal d’Esquerra-Gavà, Marcel·lí Reyes, indica que «entre d’altres 
prioritats, l’assemblea d’Esquerra de Gavà va decidir de convertir els barris de la ciutat 
en objecte prioritari d’atenció de la nostra activitat política al llarg dels propers anys. 
Això s’ha decidit –explica el portaveu– perquè creiem que no existeix un model global i 
una veritable política transversal dedicada als barris. Així, veiem per exemple que en 
alguns llocs es fan inversions en via pública però no en equipaments, o que es 
reformen carrers sense criteris gaire clars, o que les actuacions en seguretat viària són 
excessives en alguns indrets i inexistents en d’altres». Reyes també informa que la 
prioritat d’Esquerra respecte dels barris «passa per fer una política molt més 
participativa per conèixer les necessitats de cada barri i com es conjunta això amb una 
visió general de la ciutat». 
 
Reyes explica que «quan es van discutir els Pressupostos municipals per al 2008, hi 
havia una partida considerable destinada al Pla de Barris. Però quan els regidors 
d’Esquerra, assumint les funcions de control que ens pertoca, vam demanar al govern 
municipal quins eren els projectes i els actuacions que es pensaven desenvolupar, es 
van negar a detallar-les, explicant que encara no les tenien de tot perfilades perquè no 
s’havia tancat el termini de petició de subvencions a la Generalitat pel Pla Únic 
d’Obres i Serveis de Catalunya. Ara bé, aquest termini, que es va ampliar, va finalitzar 
el 9 de gener passat i, per tant, portarem al ple municipal del proper 31 de gener una 
interpel·lació perquè el govern municipal dóni explicacions sobre quines propostes 
concretes té planificades –si és que realment en té– i com es distribuïran aquests 
pressupostos». 
 
 
Compareixença davant els mitjans de comunicació 
 
Els mitjans interessats en ampliar la notícia, poden entrevistar Marcel·lí Reyes, el 
proper dijous, dia 17 de gener a les 17.30 h de la tarda, al davant de la masia de can 
Tintorer (c/ de Rafael Casanova, s/n). 
 
Per contactar prèviament: Marcel·lí Reyes, 659 76 32 58 (mòbil), 93 638 30 87 (casa). 
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